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Personal Information:   个人信息

Passport size photo: 请付证件彩照

Chinese Name(中文姓名）:林骁
 

English Name（英文名）: Kate Lin

Gender性别: 女 Female

Ethnic 民族: 汉族 the Han nationality

语言能力 Language ability: 英语CET-4   

Date of Birth生日: 1994.11.18          

Tall身高:155cm

Highest Degree最终学历: 学士 bachelor

Passport no护照号码: E22475571        

China ID card no身份证号码: 210221199411186325 

Mobile phone  手机号码: 

Landline:座机号码: 

Personal Character个性描述: 

我是一个性格温和、适应能力很强的女生。受家庭环境影响，喜欢结交世界各地的朋友，善于换位思考、将心比心，不管是在教学还是在生活中，都担当着有亲和力的“大姐姐”形象，为学生和朋友排忧解难。

勇于尝试新鲜事物，有很强的学习能力，自学多项软件技能，如：Photoshop、Video Studio、Aegisub等。对韩国有着极强的兴趣和向往，热爱韩国文化，从高中开始了解并学习韩国文化至今，并在大学期间坚持研究韩国文化，主笔多篇中韩文化交流论文。

热爱教育事业，大学期间曾经担任支教团负责人，带领队伍前往中国山区帮助贫困儿童，认为教育是影响人生方向的最重要因素之一。

I`m an gentle girl have a great adapitve capacity. I’m good at replace thinking and caring for others,like making friends from all over the world.Whether as a teacher or a friends,I was a “big sister” of solving their problems.

I have courage to try new things,and have a great learning ability.I have self-studied multiple software skills,such as Photoshop,Video Studio,Aegisub,and so on.I have long been yearing for Korea and love Korean Culture.I started to learn Korean Culture so far from high school, insisted on researching Korean Culture and leaded some papers about Culture exchangea between China and Korea during my university.

Work for education with great zeal.When I was a sophomore,I leaded a team to the remote and poor mountaious area to help poor children.I think education is one of the most important factors influencing the life direction.    
Other information对中文教师工作的看法: 

我认为一名优秀的中文教师不在于他教了多少年的书，而在于他是否用心。因为中文教师不仅仅是知识的传授者，更是文化的传播者，是一个神圣而伟大的职业。作为汉语与中华文化的发扬者，中文教师不仅要具备扎实的汉语理论知识、驾轻就熟的教学能力，还应该熟络中外文化差异、了解学生的语言生活习惯，尊重每位学生的文化习惯。在教学过程中，中文教师要确保在学生面前保持最佳状态，发挥个人魅力调节活跃教学气氛，达到丰富课堂内容、激发学生学习兴趣的效果。当然，要保持有效率地长期教学，还需要我们中文教师随着时代变迁,迎合学生需求、积极听取前辈意见来修改调整教学方法，以此提高自身的教学水平。

The core of a excellent Chinese teacher is diligently,rather than experienced.For Chinese teacher is not only a imparter of knowledge,but also is a disseminator of culture,is a sacred and great occupation.As a disseminator of Chinese Language and Culture,Chinese teacher must have a strong foundation of Chinese theoretical knowleage and handy teaching alibity with facility.We also need to know the difference between Chinese and foreign culture,and to respect cultural awareness of each student by knowing their langusge and daliy customs well.During teaching,Chinese teacter must be our best while facing with students,and make classroom atmosphere active by our personal charisma to enrich teaching contents and improve students learning interest.Of course,if want to maintain efficient teaching for a long time,we need constantly revise our teaching methodology by demand of students and opinions of the predecessors to keep the pace with the time,in order to improve our teaching level.

Education教育经历:

University : University



年份: From 2012 To 2016

Major专业: 对外汉语 대외한어 (teaching Chinese as a foreign language) 
Degree学历: bachelor

GPA（平均成绩点数）: 

Skills and Qualification: 个人技能和所获证书（英文等级资格证等）：

English Level: CET-4    

Mandarin Proficiency Test: A level 2级甲等
Familiar with MS software application.

WORK EXPERIENCE: 工作经历
	Employer#1 第一份工作
	Chinese teacher

	Date of Employment 任职期
	From 从2016年3月To到2016年4月

	Work place任职地点：
	Nanjing University of information Science and Technology ,Nanjing,China


	Employer#2 第二份工作
	1:1 HSK tutoring for students

	Date of Employment 任职期
	From从2016年月4 To到 2016年5月

	Work place 任职地点：
	Nanjing,China


ACTIVITIES AND INTERESTS个人兴趣及爱好：

Essay witting, Photography,Montage
Plz check my photos on the next page 

다음 페이지에서 사잔을 확인해주세요 :)
Photos 生活照（2-3张）：
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